

## Referat af bestyrelsesmøde,

**Onsdag den 21. august 2024 kl. 18.00**

**GVI, Nymosen**

---

**Tilstede:** Morten Samsøe Jacobsen (MSJ), Christian Toft (CT), Linda Gry (LG), Thomas Troels-Smith (TTS), Ulrik Hesse (UH),

**Afbud:** Søren Brøchner Mortensen (SBM), Rasmus Knude (RK), Lisbet Elkjær (LE), Hanne Leth (HL), Jesper Sørensen (JS)

**Inviteret:** -

**Referent:** Christian Toft (CT)

---

### Dagsorden

#### 1. Formanden orienterer

Facilitetsudvalgs møde og konstituering af ny indendørsudvalgsformand. Der mangler fordeling af haltid i forbindelse med reovering af Bakkegård, Gersonsvej, Byens hus som ikke er afsluttet inden. Sidste facilitetsudvalgs møde før sommerferien blev aflyst.

- Er til lejligheden ændret til "Formanden spørger"
  - i. Hvad vil vi med SIG?  
Vi vil undgå blot at blive gummistempel for GK, hvordan kan vi det?
  - ii. Hvad er de enkelte medlemmers ambitioner og motivation?
  - iii. Hvordan kan vi gøre møder bedre og mere relevante?
  - iv. Skal der nye og friske kræfter til i bestyrelsen, herunder ny formand?

#### 2. Møde med KUF

- Stig Eiberg har inviteret SIG til møde med KUF, onsdag den 4. september, kl. 17.00 – 18.00. Mødet forventes at blive afholdt i GVI. Jeg har lovet at vende tilbage med besked om hvilke emner vi ønsker at drøfte samt hvor mange vi kommer.
  - i. Hvilke emner ønsker vi taget op med KUF?
    - Styrketrænings faciliteter opfølgning fra sidst. Og inddragelse af SIG i forbindelse med etablering/reovering af evt. faciliteter ved Gentofte sportspark.
    - Fleksibilitet omkring adgang til faciliteterne udenfor normal åbningstid – udskiftning af låsesystemer så foreningerne kan selv har adgang og kan åbne og låse selv.
    - Foreningsrepræsentant som foreningerne kan gå til (GVI håndbold)

- Renovering og istandsættelse af faciliteterne skal optimeres (helst i ferier og på helligdage), så det ikke foregår i primetime foreningstid.
- Hvordan prioriteres de Kommercielle hensyn i faciliteterne, Udlejning af lokaler i Kildeskovshallen (Fysioterapi, Fitness) + bassin så der ikke foregår "reklame" film ARENA eller events (Novo på Stadion), i foreningernes primetid/opstart.
- Skolernes adgang til faciliteterne er der afklaring ?, så foreningerne evt. kan komme til kl. 16 (Bakkegård, Gerson, Ordrup)
- Conventus fungerer ikke – forskellige lokaliteter har forskellige systemer til bookning af mødelokaler.
- Hvor er vi henne med Gentofte Elite, hvordan kan vores senior eliteudøvere der går på universitetet klare hverdagen (træningslejre, husleje, kost, kontingenter mv), når de skal bruge tiden på træning i stedet for arbejde ?

ii. Hvor mange og hvem deltager?

Aftenens deltagere deltager den 4. september - 17-18

**3. Biografture**

- Thomas og Ulrik præsenterer koncept og datoer:  
Gentofte Kino er klar – Frivillig aften, dato i november og forslag til film der kan vises. TTS og UH kommer med oplæg på Hverdagsaften, vil MF deltage med oplæg.?

**4. Pulje med midler til tilskud til aktiviteter i klubber**

- Thomas, Linda og Lisbet præsenterer udkast til principper.

Alle bedes kommentere på TTS dokument inden 4/9, så vi kan efterbehandle på mail.

NB: Fordeling af økonomien mellem SIG og foreningen og accept af medlemmet om at der søges.

**5. Foreningskonsulent**

Vi har brug for én person som kan løse foreningernes problemer i dagligdagen, se pkt. 2.

**6. Nyt fra udvalgene – KORT**

Grønt råd, UH - sansehaven i Marienbjerg kirkegård blev introduceret.

**7. Bordet rundt – KORT**

- Kort og kun som information

CT - Svømmehalsprojektet ved Kildeskovshallen er aflyst, Hvad nu ? SIG ønsker at blive inddraget i fremtidige facilitetsudbygninger i kommunen.

**8. Eventuelt**

- Ordet er frit  
CT - Hvordan bliver TEAM dk, aftalen fortolket – og udnyttet.  
<https://umbraco.teamdanmark.dk/media/2552/samarbejdsaftale-gentofte-2022-2025-underskrevet.pdf>?

**9. Næste møde**

- Mandag den 7. oktober kl. 18.00 i Maglegårdshallen. MSJ reserverer lokale